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Z A P I S N I K 

sa 08. sjednice Općinskog vijeća Općine Murter- Kornati od 25. svibnja 2022. godine početkom u 

13,00 sati prostorijama Općine Murter-Kornati 

 

Sjednici su bili nazočni vijećnici: Krešimir Mudronja, Ante Turčinov, Marko Ježina, Ivana Šimat, Daniel 

Ježina, Jure Mudronja 

 

Ostali nazočni:  Toni Turčinov-načelnik Općine Murter-Kornati, Melanija Turčinov Rameša-pročelnica 

Jedinstvenog upravnog odjela Općine Murter-Kornati 

 

Odsutni: Dorjana Juraga, Maja Barešić,  Sandra Bašić 

 

Zapisničar: Vesna Juran 

 

Utvrđivanje kvoruma: predsjedavajući je izvršio prozivku vijećnika, nakon čega je konstatirao da je od 

devet vijećnika nazočno šest vijećnika te da postoji kvorum za pravovaljano odlučivanje. 

 
SAT VIJEČNIKČKIH PITANJA: 
 
Daniel Ježina: ja imam pitanje vezano za listu prioriteta koji su bitni za Općinu Murter-Kornati. Kad sam 
postavio to pitanje načelnik nije bio prisutan a pročelnica nije bila upoznata. Dobili smo pismeni 
odgovor sa kojim ja nisam zadovoljan i mogu ponovno zaključiti da popis prioriteta postoji. Na toj listi 
prioriteta postoji 7-8 privatnih investitora, a tu se nalazi i načelnik Toni Turčinov. Mene zanima a i širu 
javnost pod kojim uvjetima on smatra da se treba naći na toj listi, tj. koji su kriteriji da se ova gospoda 
tu nalaze na listi prioriteta za izdavanje građevinske dozvole Općine Murter-Kornati. 
Toni Turčinov: na listi su svi oni ljudi koji su došli na sastanak i koji su me zamolili za pomoć da imaju 
problema sa dozvolama. Općina Murter ima puno neriješenih dozvola a stotinjak ih je spremno a to je 
problem na županijskoj razini. Svatko tko je došao u ured i zamolio za pomoć je stavljen na listu. Zašto 
sam se ja našao na listi prioriteta je razlog ovaj, naime ja posjedujem OPG od 2016. godine te sam 
dobio 50 000 eura, da bi ti novci bili povućeni ja sam morao rekonstruirati dozvolu. Moja kuća je legalna 
a trebala mi je samo rekonstrukcija dozvole, da ne bih izgubio tih 50 000 eura, ali ima još prioriteta koji 
su davani ali to ću ja na županijskoj skupštini raspraviti. Svatko može doći do mene i zamoliti me za 
uslugu.  
Daniel Ježina: hvala, ja bih se htio nadovezati. Ja gledam u dokument koji ste vi poslali iz 10. studenog 
2021. g. te mogu zaključiti da je vaš zahtjev zaprimljen 8. 11. 2021.g. a požurnica je išla dva dana iza 



toga. Ja mogu zaključiti da nakon što se vi poslali svoju građevinsku dozvolu onda ste sa strane općine 
stavili sebe na tu listu i poslali tu listu kao listu prioriteta.  
Toni Turčinov: tako je. 
Daniel Ježina: jasno mi je da ćete pomoći svima, ali tu ima 7-8 privatnih investitora a siguran sam da 
ima još 20-30 ljudi domaćih koji isto traže građevinsku dozvolu. Ako ste htjeli pomoći svima onda ste 
trebali staviti nekakvu obavijest da svi drugi ljudi znaju a sada ispada da oni koji su vam sa lijeva i desna 
oni su na listi, a ovih drugih nema.  
Toni Turčinov: koliko sam puta ponovio da su moja vrata svima otvorena. Molim vas da odgovorite 
koliko ste puta bili kod mene, koliko je odrađeno sastanaka. 
Ante Turčinov: ja smatram da odgovor gospodina načelnika na pitanje gospodina Ježine je klasična 
zamjena teza. Pozorno slušajući gospodina načelnika postavljam pitanje šire javnosti ukoliko svij trista 
i nešto neriješenih predmeta iskažu interes za rješavanje svog predmeta da li će biti sastavni dio vašeg 
prioriteta? 
Toni Turčinov: biti će svi koji budu redoslijedom dolazili i redoslijedom će se rješavati. Tko dođe biti će 
poslano u županiju da se rješava prioritetno.  
Ante Turčinov: ako se mogu nadovezati znači da je jedini kriteriji najbrži prst 
Toni Turčinov: nije, nego je kriterij ako netko ima problem onda se treba doći i obratiti općini koja može 
pomoći preko županije ili direktno pisati svoju požurnicu županiji.  
Ivana Šimat: mene zanima, s obzirom da funkcioniramo na ovaj način da moramo doći u općinu da se 
pošalju požurnice i slično, s obzirom da imamo prioritetnu listu sa dozvolama što je sa vezovima da li 
postoji slična lista ili će postojati te koji će biti kriteriji i kako će se dobivati ti vezovi, da li će doći čovjek 
direktno  u općinu ili ćemo imati nekakav normalan poziv. 
Toni Turčinov: gospođo Ivana vi ste županijska vijećnica, jeli tako, jesu li vama svi podaci dostupni kao 
i meni i jel znate odgovor na svoje pitanje. Lučka uprava je preuzela ovo područje i raspisati će se 
natječaj kao svaki drugi, a vi kao vijećnica bi to trebali znati.  
Ivana Šimat: ja to znam, ali pitam za javnost.  
Toni Turčinov: biti će raspisan natječaj a za to je zadužena lučka uprava te sve daljnje radnje će se raditi 
preko Lučke uprave. 
Krešimir Mudronja: mogli bi zaključiti da čak ni mi vijećnici i ja kao predsjednik vijeća nisam znao da se 
može doći, da su mogli biti na listi prioriteta, mi to nismo znali.  Vrlo intrigantna činjenica da vijećnici 
koji su tu nisu znali da postoji opcija i da postoji nekakva lista prioriteta i da bi prosječan mještanin na 
taj način mogao sebi kratiti muku. 
Daniel Ježina: samo bi rekao da su kriteriji i dalje nejasni.  
Ante Turčinov: ja sam se samo htio referirati na pitanje kolegice Šimat u smislu da li postoji zahtjev. 
Mene interesira jedan druga stvar da li postoji ikakav iskaz interesa, koliko je slobodno i koliko je mjesta 
u ovom trenutku raspoloživo za naše brodove. Svi smo svjesni činjenice da smo otočna općina,  da 
imamo jako puno interesa za komunalni vez i htjeli bi da nam netko dogovori na to pitanje.  
Toni Turčinov: kao što sam rekao ja nisam predsjednik Lučke uprave tako da ja na to pitanje ne mogu 
odgovoriti. Znam da je u ovom području jako puno stranih, Zagrepčana, Njemaca, Talijana i drugih koji 
drže koje kakve brodove. Sve je napravljeno da bi domaći ljudi dobili vez.  
Ante Turčinov: iz ovog odgovora meni nije jasno da li postoji iskaz interesa za predmetnu luku otvorenu 
za javni promet kroz markicu komunalnog veza, isto tako mene je javnost više puta pitala da li lista 
postoji na što ja nisam imao odgovor, a naknadno je do mene došla špranca zapisa koja uredno cirkulira 
i u kojoj stoji da se može na Lučku upravnu iskazati interes za predmetno pitanje. Mi imao jako vrijedan 
prostor i imamo itekako veliku potrebu za smještaj naših plovnih kapaciteta na istom tom prostoru, a 
ljudi su pokazali dovoljno strpljenja da se taj problem riješi. Mi o tom problemu moramo komunicirati 
sa ljudima. Smatram da se to već i trebalo dogoditi.  
Toni Turčinov: što vam nije bilo jasno da će se raspisati natječaj i da će su ukloniti sva nepotrebna 
plovila, da će se dobiti mogućnost nadmetanja. 
Ante Turčinov: moje pitanje je da li će ti koji su iskazali interes imati prioritete u donošenju odluka 
vezano za komunalni vez.  
Toni Turčinov: natječaj je vrlo jasan i jasno definiran. 



Ivana Šimat: mislim da bi ova pitanja bila suvišna da postoji transparentnost. Edukacija je završena i 
što sada čekamo.  
Melanija T. Rameša: transparentnost će u sklopu Libusoft program nakon što se unesu svi programi i 
svi dobavljači i svi kupci. Međutim od 16.5. ove godine na našoj stranci možete vidjeti link o 
transparentnosti počevši od  1.1.2022. godine koju su one napravile da udovolje odluci Vijeća. 
Toni Turčinov: gospodine Ante postavili ste dva pitanja, molim da se držite Poslovnika.  
Ante Turčinov: ja smatram da to nisu bila pitanja već replike koje su sastavni dio ovog vijeća i molim da 
mi se to objašnjenje kroz članak Poslovnika isto tako predoči.    
Toni Turčinov: odgovoriti će se pisanim putem. 
Ante Turčinov: pročelnica je tu i mislim da je educirana i da zna pravilnik i da mi u ovom trenutku može 
dati usmeni odgovor koji to članak definira ovu situaciju.  
Melanija T. Rameša: koji članak definira postavljanje pitanja 
Krešimir Mudronja: ne postavljanje pitanja, nego  
Melanija T. Rameša: članci 48 i 49 ali ja bi se isto tako referirala na navod načelnika koji je malo prije 
postavio pitanje da li je vaš navod nekakvo obrazloženje ili pitanje budući da smo se tu malo pogubili. 
Svaki vijećnik ima pravo na 2 pitanja  i molim vas da budemo precizni a ne da dođemo u situaciju da 
moramo interpretirati što je pitanje a što je komentar.  
Marko Ježina: s obzirom na status vijećnika imao pravo na pristup informacijama i kao vijećnici mi smo 
to iskoristili, Ante i ja smo bili kod Melanije i došli smo do putnih naloga. Samo kratko zašto je bitan 
putni nalog. To je dokaz poslodavcu da je poslao svog radnika na službeni put i to je dokument kojim 
se knjiže troškovi za opravdanje troškova puta. Mi smo gledali zadnje tri godine 2019. 2020. i 21. godinu 
i vidjeli smo da su djelatnici općine  ispunjavali putne naloge a vi kao načelnik koji bi trebao njima biti 
uzor, vi ste ispunili samo jedan putni nalog u te tri godine. Moje pitanje je zašto ne ispunjavate putne 
naloge?  
Toni Turčinov: ja nisam pisao putne naloge i to je moja greška. Nastavio sam raditi kao i moji 
prethodnici. No ubrzo sam shvatio da trebam pisati putne naloge, ali svaki put kad ja napišem putni 
nalog ja moram uzeti dnevnicu i nisam htio uzimati te novce ali to je moja greška. Ali to se promijenilo.  
Marko Ježina: hvala na odgovoru ali to je neuobičajena situacija, koliko znamo u drugim općinama to 
je dužnost 
Toni Turčinov: slažem se sa vama, to je moja greška. I ta greška će biti ubuduće ispravljena. 
Daniel Ježina: ja sam sigurna da se neispunjavanjem putnih naloga može napraviti puno veća 
financijska šteta općini nego ne uzimanjem dnevnica. Ja imam još jedno pitanje, a radi se ponovno o 
listi prioriteta, ali nije isto pitanje. Pod tim brojem pod kojim se ona zavedena kad sam ja tražio u općini 
da se dostavi taj dokument koji sam prethodno dobio ja sam od općine dobio skroz drugi dokument. 
Može li mi netko objasniti kako je to moguće? Ja ću pročitati vaše objašnjenje. Ovim putem očitujemo 
se da je pri izradi predmetnog podneska korišten u word dokumentu podneska kao predložak. Da li je 
to zakonito?  
Melanija T. Rameša: je 
Daniel Ježina: ali čemu onda služe programi, znači može se pisati rukama može se preko programa  
Melanija T. Rameša: svi dokumenti koje neki službenih dobijem mailom oni se sukladno uredskom 
poslovanju smatraju važećim.  
Daniel Ježina: vidite da tu postoji mogućnost omaške i vi svejedno radite pogreške i na taj način 
Melanija T. Rameša: greške se događaju svima koji rade 
Daniel Ježina: zašto nismo dobili jedan i drugi dokument ako su zavedeni pod istim brojem, nego smo 
dobili krivi dokument.  
Melanija T. Rameša: službenica u pisarnici nije znala o kojem se predmetu radi, vi ste njoj pročitali broj 
Klase i ona vam je dala ono što joj se otvorilo pod tim brojem u programu. Greške u klasifikaciji 
dokumenata su normalan situacija.  
Daniel Ježina: kad mi je tajnica davala ovaj dokument mi je rekla da je taj dokument već tražen jedan 
puta. I isto je dobiven krivi. Da li je moguće da se može pogriješiti dva puta.  
Krešimir Mudronja: ja imam jedno malo pitanje. Radi se o najavi sjednica. Pitam sam više puta zašto 
općina ne najavljuje sjednice na stranicama kao neke druge stvari.   



Melanija T. Rameša:  na našoj web stranici su uredno objavljene sve najave sjednica, sa svim 
dokumentima, tako da mi stvarno nije jasno od kud ta informacija.  
Krešimir Mudronja: facebook  
Melanija T. Rameša: nije naša obavezna za objavljujemo na facebooku. Naša obavezna je ažuriranje 
web stranice. Ja bi voljela da ti podnositelji prigovora prate našu službenu stranicu.  
Krešimir Mudronja: ja imam još jedno pitanje a radi se o liječniku opće medicine, koji je postao aktualni 
problem. To rješenje nije izravno u domeni općine, ali htio sam pitati načelnika da li postoji neki modus 
na koji općina može proaktivno djelovati kako bi sudjelovala u rješavanju te situacije 
Toni Turčinov: mi smo učinili sve i na županijskoj razini, trenutno imamo zamjenu ali mi bi morali naći 
adekvatan prostor da ga primimo. Imamo gospodina Jurića koji će doći raditi u Murter.  
Ante Turčinov: moje je pitanje vezano za prostor. To je jedan od naših najvažnijih resursa. A svaka 
anomalija izaziva dodatnu emociju kod ljudi. Svi ćemo se složiti da je Plaža Pod vrške jedan od 
najvažnijih resursa kod nas. Prema prostornom planu taj prostor je u poljoprivrednom zemljištu. Na 
tom prostoru se sada odvija određena gradnja. Moje je pitanje za načelnika kako on vidi taj prostor u 
budućnosti? 
Toni Turčinov: vi ste u odboru za prostorno kao i ljudi koje ste vi birali pa najbolje da njih pitate. Moje 
je da ljudima obznanim što ste vi na tom odboru donijeli. Ako ste mislili na kamp koji niče na 
Podvršcima, na one 3-4 kućice 
Ante Turčinov: ja smatram da te 3-4 kučice koje su mobilne  
Toni Turčinov: da li mislite na to 
Ante Turčinov: ne mislim samo na to. Nego i na druge anomalije koje se tamo događaju, koje su 
obuhvatne i široke.  
Toni Turčinov: moji komunalni redari su prijavili više puta građevinskoj inspekciji. Gospoda koji to rade 
imaju dozvole.  
Krešimir Mudronja: radi se o tome da mi to nismo planirali. 
Ante Turčinov: odbor isključivo razgovara na temelju prijedloga prostorno planske dokumentacije. Vi 
ste načelniče isključivi predlagatelj tog dokumenta.  
Toni Turčinov: ja sam dao prijedlog a vi ste ti koji ćete taj dijamant od prostora brusiti. 
Krešimir Mudronja: isključivi predlagatelj plana je načelnik. No mi moramo dalje na dnevni red. 
 
 
DNEVNI RED:  
 

1. Usvajanje zapisnika sa prethodne sjednice  Općinskog vijeća Općine Murter-Kornati, 

2. Izvještaj o izvršenju proračuna Općine Murter-Kornati za razdoblje od 01. siječnja do 31. 
prosinca 2021. godine,  
 

3. Prijedlog Odluke o raspodjeli rezultata poslovanja za 2021. godinu, 
 

4. Prijedlog Zaključka o prihvaćanju Izvješća o izvršenju Programa građenja komunalne 
infrastrukture Općine Murter-Kornati za 2021. godinu, 
 

5. Prijedlog Zaključka o prihvaćanju Izvješća o izvršenju Programa održavanja komunalne 
infrastrukture Općine Murter-Kornati za 2021. godinu, 
 

 
6. Prijedlog Zaključka o prihvaćanju Izvješća o stanju zaštite od požara i provedbe Plana 

unaprjeđenja zaštite od požara na području Općine Murter-Kornati za 2021. godinu, 
 

7. Prijedlog Provedbenog plana unaprjeđenja zaštite od požara na području Općine Murter-
Kornati za 2022. godinu, 
 



8. Prijedlog Odluke o donošenju revizije Procjene rizika od velikih nesreća za područje Općine 
Murter-Kornati, 

 

9. Prijedlog Odluke o objavi javnog poziva za isticanje kandidatura za članove i zamjenike članova 
Savjeta mladih Općine Murter-Kornati, 
 

10. Prijedlog Odluke o raspisivanju izbora za izbor članova vijeća mjesnog odbora na području 
Općine Murter-Kornati,  
 

11. Prijedlog Izmjena i dopuna Pravilnika o stipendiranju učenika i studenata Općine Murter-
Kornati, 
 

12. Prijedlog Rješenja o izmjeni Rješenja o imenovanju Odbora za dodjelu javnih priznanja, 
 

13. Prijedlog Izmjena i dopuna Programa gradnje nove vodovodne mreže u 2022. godini, 
 

14. Prijedlog Odluke o komunalnoj infrastrukturi Općine Murter-Kornati i njezinom pravnom 
statusu - parkiralište 

 
 

      1.Dopuna dnevnog reda 8. sjednice Općinskog vijeća Općine Murter-Kornati 

 

1.Prijedlog Zaključka o utvrđivanju prijedloga za imenovanje mrtvozornika za područje Općine 

Murter-Kornati – PRIHVAĆENO JEDNOGLASNO 

 

2. Dopuna dnevnog reda 8. sjednice Općinskog vijeća Općine Murter-Kornati 

 

1. Prijedlog Odluke o ukidanju statusa javnog dobra u općoj uporabi  za dio kat. čest. 2540/11 K.O. 

Murter Betina – Josip Sladić –PRIHVAĆENO JEDNOGLASNO 

2.Prijedlog Odluke o ukidanju statusa javnog dobra u općoj uporabi  za dio kat. čest. 2538/1  i dio kat. 

čest. 2529/, K.O. Murter Betina – Filip Kulušić – SKINUTO SA DNEVNOG REDA  

 

3. Dopuna dnevnog reda 8. sjednice Općinskog vijeća Općine Murter-Kornati 

 

1. Razmatranje zahtjeva Udruge „Kurnatari“ –PRIHVAĆENO JEDNOGLASNO 

2. Prijedlog Odluke o izmjeni Odluke o osnivanju Savjeta mladih Općine Murter-Kornati  

PRIHVAĆENO JEDNOGLASNO 

 

Točka 11. Prijedlog Izmjena i dopuna Pravilnika o stipendiranju učenika i studenata Općine Murter-

Kornati – SKINUTO SA DNEVNOG REDA  

 

 

 

 



Nakon izmjena i dopuna DNEVNI RED GLASI: 

 

1. Usvajanje zapisnika sa prethodne sjednice  Općinskog vijeća Općine Murter-Kornati, 
2. Razmatranje zahtjeva Udruge „Kurnatari“  
3. Izvještaj o izvršenju proračuna Općine Murter-Kornati za razdoblje od 01. siječnja do 31. 

prosinca 2021. godine,  
4. Prijedlog Odluke o raspodjeli rezultata poslovanja za 2021. godinu, 
5. Prijedlog Zaključka o prihvaćanju Izvješća o izvršenju Programa građenja komunalne 

infrastrukture Općine Murter-Kornati za 2021. godinu, 
6. Prijedlog Zaključka o prihvaćanju Izvješća o izvršenju Programa održavanja komunalne 

infrastrukture Općine Murter-Kornati za 2021. godinu, 
7. Prijedlog Zaključka o prihvaćanju Izvješća o stanju zaštite od požara i provedbe Plana 

unaprjeđenja zaštite od požara na području Općine Murter-Kornati za 2021. godinu, 
8. Prijedlog Provedbenog plana unaprjeđenja zaštite od požara na području Općine Murter-

Kornati za 2022. godinu, 
9. Prijedlog Odluke o donošenju revizije Procjene rizika od velikih nesreća za područje Općine 

Murter-Kornati, 
10. Prijedlog Odluke o izmjeni Odluke o osnivanju Savjeta mladih Općine Murter-Kornati   
11. Prijedlog Odluke o objavi javnog poziva za isticanje kandidatura za članove i zamjenike 

članova Savjeta mladih Općine Murter-Kornati, 
12. Prijedlog Odluke o raspisivanju izbora za izbor članova vijeća mjesnog odbora na području 

Općine Murter-Kornati,  
13. Prijedlog Rješenja o izmjeni Rješenja o imenovanju Odbora za dodjelu javnih priznanja, 
14. Prijedlog Izmjena i dopuna Programa gradnje nove vodovodne mreže u 2022. godini, 
15. Prijedlog Odluke o komunalnoj infrastrukturi Općine Murter-Kornati i njezinom pravnom 

statusu – parkiralište 
16. Prijedlog Zaključka o utvrđivanju prijedloga za imenovanje mrtvozornika za područje 

Općine Murter-Kornati 
17. Prijedlog Odluke o ukidanju statusa javnog dobra u općoj uporabi  za dio kat. čest. 2540/11 

K.O. Murter Betina – Josip Sladić 

 

1. Usvajanje zapisnika sa prethodne sjednice  Općinskog vijeća Općine Murter-Kornati 
 

 Zapisnik sa prethodne sjednice  Općinskog vijeća Općine Murter-Kornati PRIHVAĆEN JE 
JEDNOGLASNO 

 
 

2. Razmatranje zahtjeva Udruge „Kurnatari“ 
 

Nakon rasprave između članova udruge Kurnatari, vijećnika i djelatnika Općine donesen je zaključak;  

U svrhu nastale problematike oko provođenja katastarske izmjere u svrhu izrade katastra nekretnina na 

području Općine Murter-Kornati i obnove zemljišne knjige K.O. Kornati Općina Murter-Kornati 

organizirati će sastanak na kome će sudjelovati predstavnici Općine Murter-Kornati, predstavnici 

Udruge „Kurnatari“, Državne geodetske uprave,  Općinskog suda u Šibeniku – Zemljišnoknjižnog odjela 

u Tisnom i Geodetskog zavoda d.o.o. Split. 

 

 Zaključak o usvajanju zahtjeva Udruge „Kurnatari“  PRIHVAĆEN JE JEDNOGLASNO 
 



3. Izvještaj o izvršenju proračuna Općine Murter-Kornati za razdoblje od 01. siječnja do 
31. prosinca 2021. godine 
 

Predlagatelj akta bio je načelnik 

Izvjestitelj akta: Josipa Skračić 

Sudionici rasprave: Ante Turčinov 

 

Josipa Skračić: zakonom o proračunu i Pravilnikom o polugodišnjem i godišnjem izvješću o izvršenju 

proračuna propisano je donošenje ovog izvještaja. Sažeto je prikazano ostvarenje proračuna u odnosu 

na plan. Tako su prihodi proračuna ostvareni nešto više od planiranog odnosno oko 140.000 kuna, dok 

su rashodi poslovanja i rashodi na nefinancijsku imovinu ostvareni otprilike isto kao što su i planirani, 

ustvari 1,8% manje od plana. Ovdje je sažeto prikazano stanje s obzirom da je u tom dijelu detektirano 

odstupanje. Na razini 8. računskog plana primitci od nefinancijske imovine i zaduživanja evidentirani 

su primici od kredita u iznosu od 4.498.996 kn. Ti primitci se odnose na dugoročni kredit za vrtić, 

revolving kredit HPB banke i dugoročni kredit Habor-a za modernizaciju javne rasvjete. U 2022. godini 

iskorišteno je od dugoročnog kredita vrtića 1.146.277 kuna.  Za modernizaciju javne rasvjete iskorišten 

je kredit u iznosu od 1.393.750 kuna, a što se tiče revolving kredita na ovoj poziciji računskog plana 844 

3 bilježimo odstupanje. Taj kredit je odobren u 2020. godini na iznos od dva milijuna kuna sa kamatnom 

stopom od 1,10 posto. Na rok otplate od godinu dana. S obzirom da je u trenutku otplate roka otplate 

tog kredita utvrđena da postoji potreba za neiskorištenim dijelom kredita na preporuku banke 

odlučeno je da će se ići u reprogram istoga. Stanje tog kredita na dan 30.09. iznosilo je 1.068.191 kn. 

Banka je nama na račun tog reprograma izvršila naplatu i ponovno isplatu na isti dan. Naknadno je 

utvrđeno da zakonski nije podržano da možemo napraviti reprogram kratkoročnog kredita i odlučeno 

je da se odobri novi kratkoročni kredit. I imamo odstupanje kod konta 5121 gdje je općina koncem 

godine dala pozajmicu za latinsko idro, koja je u konačnici vraćena. Kod programske klasifikacije 

odstupanje koje bilježimo je u ovom dijelu u aktivnosti otplate kredita i zajmova, isto tako odstupanja 

su zabilježena kod kapitalnih projekata uređenje šetnice Latinsko idro i dječjeg tematskog igrališta na 

Gradini. U konačnici taj projekt je izvršen u 100-postotonom iznosu, međutim odstupanje koje je 

nastalo odnosi se na izvore financiranja, šta znači da koncem godine općina računa, što je i odobreno, 

evropska sredstva su odobrenja, međutim do kraja godine nisu stigla, i tu je napravljeno to odstupanje. 

Što se tiče ostalih aktivnosti i programa više-manje to je ostvareno u odnosu na plan. Još imamo 

izvještaj prema funkcijskoj klasifikaciji koji sadrži rashod prema njihovoj namjeni gdje se može pratiti 

izvršenje u odnosu na plan. Tu je i izvještaj o prihodima i rashodima po izvorima financiranja koji sadrži 

prihode i primitke iz kojih se podmiruju rashodi i izdaci određene vrste i namjene. Izvještaj o primljenim 

kreditima i zajmovima i njihovoj otplati to smo naveli u računu financiranja. U 2021. godini Općina je 

dala jamstvo Turističkoj zajednici u iznosu od 150.000 kuna. Rok povrata tog kredita trebao bi biti kroz 

travanj 2022 godine. Što se tiče izvještaja o korištenju proračunske zalihe vidimo da se nisu koristila 

sredstva iz proračunske pričuve. Plan razvojnih programa koji sadrži ciljeve i  prioritete povezane sa 

programskom i organizacijskom klasifikacijom proračuna. Ovo je isječak iz posebnog dijela proračuna. 

U obrazloženju smo naveli potraživanja i obveze na dan 31.12.2021. godine i tu stoji da je stanje 

potraživanja za prihode poslovanja na 31.12. iznosi 2.326.351 kunu. Stanje obveza na dan 

31.12.2021.godine iznosi 7.383.408 kuna i one se odnose na nedospjele obveze za kredit i to u iznosu 

od 6.682.508 kuna. Dospjele obveze na kraju izvještajnog razdoblja iznose 432.120 kuna, a najvećim 

dijelom se odnose na obveze za komunalne usluge prema Murtela d.o.o. te na obveze prema Hrvatskim 



vodama za naknadu za uređenje voda. Ovdje imamo još stanje potencijalnih obveza po osnovi sudskih 

sporova koje su evidentirate tu koje bi mogle postati obveza za općinu.  

Ante Turčinov: ja bi smo spomenuo ono što sam rekao prilikom donošenja zadnjeg rebalansa gdje je 

već upućivalo na način da će razlika između prihoda i rashoda biti u korist rashoda i to je evidentirano 

u izvještajima. Iz ovog je evidentno da raspoloživa sredstva iz prethodne godine ne mogu pokriti 

gubitak ostvaren u ovoj godini.  

 
 

 Izvještaj o izvršenju proračuna Općine Murter-Kornati za razdoblje od 01. siječnja do 31. 
prosinca 2021. godine PRIHVAĆEN JE JEDNOGLASNO 

 

4. Prijedlog Odluke o raspodjeli rezultata poslovanja za 2021. godinu 
 

Predlagatelj akta bio je načelnik 

Izvjestitelj akta: Josipa Skračić 

Josipa Skračić: u članku 2. možemo vidjeti  stanje na osnovnim računima podskupine 922- višak/manjak 

Proračuna Općine Murter-Kornati na dan 31.12.2021. godine, pa tko imamo višak  prihoda poslovanja 

koji je nastao kao rezultat sučeljavanja razreda prihoda i rashoda poslovanja također je utvrđen višak 

primitaka od financijske imovine kao rezultat sučeljavanja primitaka od financijske imovine i otplate 

glavnice primljenih kredita. Manjak prihoda od nefinancijske imovine bilježimo kao rezultat 

sučeljavanja razreda prihoda od prodaje nefinancijske imovine i rashoda za nefinancijsku imovinu. 

Utvrđena razlika prihoda poslovanja koja iznosi 68.839,15 kuna predstavlja manjak i 2021. godini. 

Raspoloživim ostvarenim viškom iz prethodnih godina u iznosu od 33.443,00 kn pokriva se manjak 

prihoda poslovanja ostvaren u 2021.god. Preostali manjak prihoda poslovanja u iznosu od 35.396,15 

kuna biti će uvršten u Izmjene i dopune Proračuna Općine Murter-Kornati za 2022. godinu, kojima će 

se planirati njegovo pokriće. 

 

 

 Prijedlog Odluke o raspodjeli rezultata poslovanja za 2021. godinu PRIHVAĆEN JE 
JEDNOGLASNO 

 

5. Prijedlog Zaključka o prihvaćanju Izvješća o izvršenju Programa građenja komunalne 
infrastrukture Općine Murter-Kornati za 2021. godinu 

 

Predlagatelj akta bio je načelnik 

Izvjestitelj akta: Melanija T. Rameša 

Sudionik rasprave: Ante Turčinov, Toni Turčino 

Melanija T. Rameša:  zakonom je propisano da općinski načelnik podnosi predstavničkom tijelu Izvješće 

o izvršenju Programa građenja komunalne infrastrukture Općine Murter-Kornati za 2021. godinu, a 



istodobno sa izvršenjem Proračuna. Izvješće se objavljuje u Službenom glasniku. U prijedlogu zaključka 

ste bili izvješće u kojem je naveden plan. Ostvarenje je izvršeno u postotku od 100,7% u odnosu na 

plan. 

Ante Turčinov: molim da mi se objasni u točki 2. izrada projektne dokumentacije dom za stare  i 

nemoćne. Ona je realizirana u 100-postotnom obliku. Pri put čujem za istu. Nadam se da definira 

prostor gdje će biti izgrađen.  

Toni Turčinov: to je radila „Crta“, a rađena je podloga ga bi se školskom odboru vizualiziralo kako bi to 

izgledalo.  

 Prijedlog Zaključka o prihvaćanju Izvješća o izvršenju Programa građenja komunalne 
infrastrukture Općine Murter-Kornati za 2021. godinu PRIHVAĆEN JE JEDNOGLASNO 

 

6. Prijedlog Zaključka o prihvaćanju Izvješća o izvršenju Programa održavanja 
komunalne infrastrukture Općine Murter-Kornati za 2021. godinu 

 

Melanija T. Rameša: to je isto kao i prethodna točka. Načelnik podnosi izvješće o izvršenju Programa 

održavanja komunalne infrastrukture Općine Murter-Kornati za 2021. godinu predstavničkom tijelu. 

U odnosu na planirano realizirano je 98,20%. 

 Prijedlog Zaključka o prihvaćanju Izvješća o izvršenju Programa održavanja komunalne 
infrastrukture Općine Murter-Kornati za 2021. godinu PRIHVAĆEN JE JEDNOGLASNO 

 
7. Prijedlog Zaključka o prihvaćanju Izvješća o stanju zaštite od požara i provedbe 

Plana unaprjeđenja zaštite od požara na području Općine Murter-Kornati za 2021. 
godinu 

 

Predlagatelj akta: Načelnik Općine Murter-Kornati 

Izvjestitelj: Melanija Turčinov Rameša, Pročelnica JUO Općine Murter-Kornati 

Pravna osnova: Zakon o zaštiti od požara („Narodne novine“, broj 92/10.) 

Sudionici rasprave: Marko Ježina, Jure Mudronja, Toni Turčinov, Daniel Ježina, Ante Turčinov 

Melanija T. Rameša: sukladno odredbama Zakon o zaštiti o požara Predstavnička tijela jedinica lokalne 
i područne (regionalne) samouprave najmanje jednom godišnje razmatraju izvješće o stanju zaštite od 
požara na svom području i stanju provedbe godišnjeg provedbenog plana unapređenja zaštite od 
požara za svoje područje. Izvješće o stanju zaštite od požara županije i stanju provedbe godišnjeg 
provedbenog plana unapređenja zaštite od požara županije dostavlja se Nacionalnom odboru za 
preventivnu zaštitu i gašenje požara i središnjem tijelu državne uprave za vatrogastvo. Tijekom 2021. 
godine na području Općine Murter-Kornati zabilježeno je ukupno 15 vatrogasnih intervencija, i to: 

 
    - 5 požara otvorenog tipa, 
    - 5 tehničkih intervencija, 
    - 2 požara na objektima, 
    - 3 požara na plovilima. 

Na području Općine Murter-Kornati u 2021. godini djelovale su DVD Murter-Kornati, DVD Tisno, 

DVD Pirovac, Javna vatrogasna postrojba Grada Vodica.  



 Prijedlog Zaključka o prihvaćanju Izvješća o stanju zaštite od požara i provedbe Plana 
unaprjeđenja zaštite od požara na području Općine Murter-Kornati za 2021. godinu 
PRIHVAĆEN JE JEDNOGLASNO 

 

8. Prijedlog Provedbenog plana unaprjeđenja zaštite od požara na području Općine 
Murter-Kornati za 2022. godinu 

 

Predlagatelj akta: Načelnik Općine Murter-Kornati 

Izvjestitelj: Melanija Turčinov Rameša, Pročelnica JUO Općine Murter-Kornati 

Pravna osnova: Zakon o zaštiti od požara („Narodne novine“, broj 92/10.) 

Sudionici rasprave: Daniel Ježina, Ante Turčinov, Toni Turčinov 

Melanija T. Rameša: temeljem odredbe Zakon o zaštiti o požara  i temeljem Procjene ugroženosti od 

požara te Plana zaštite od požara jedinice lokalne samouprave donose godišnji provedbeni plan 

unaprjeđenja zaštite od požara za svoje područje za čiju provedbu će osigurati financijska sredstva. 

Napisala sam ono što možemo i imamo. Pozvala sam se na agrotehničke mjere i mjere za uređivanje i 

održavanje poljoprivrednih rudina. Spomenula sam ažuriranje plana zaštite od požara i samu procjenu. 

Ali bi trebalo malo više voditi računa o poljoprivrednom zemljištu.  

 Prijedlog Provedbenog plana unaprjeđenja zaštite od požara na području Općine Murter-
Kornati za 2022. godinu PRIHVAĆEN JE sa 5 glasova ZA i 1 SUZDRŽAN 

 

9. Prijedlog Odluke o donošenju revizije Procjene rizika od velikih nesreća za područje 
Općine Murter-Kornati 

 

Predlagatelj akta: Načelnik Općine Murter-Kornati 
Izvjestitelj: Melanija Turčinov Rameša, Pročelnica JUO Općine Murter-Kornati 
Pravna osnova: Zakon o sustavu civilne zaštite  („Narodne novine“, broj  82/15, 118/18, 31/20, 20/21.) 
 

Melanija T. Rameša: zakonom o sustavnu civilne zaštite određeno je da predstavničko tijelo JLS na 

prijedlog izvršnog tijela donosi Procjene rizika od velikih nesreća. Revizija Procjene rizika od velikih 

nesreća donosi se  tri godine nakon donošenja osnovne Procjene rizika od velikih nesreća, koja je 

donesena na 13. sjednici Općinskog vijeća od 29. lipnja 2018. godine. Revizija procjene rizika od velikih 

nesreća za područje Općine  Murter-Kornati izradila je ovlaštena tvrtka DLS d.o.o., Spinčićeva 2, 51 000 

Rijeka. Revizija Procjene rizika izrađena je u uvjetima provođenja protuepidemijskih mjera i postupaka 

uzrokovanih COVID-19 virusom. Temeljem svega navedenog predlaže se usvajanje prijedloga revizije 

Procjene rizika od velikih nesreća za područje Općine Murter-Kornati. 

 Prijedlog Odluke o donošenju revizije Procjene rizika od velikih nesreća za područje Općine 
Murter-Kornati PRIHVAĆEN JE JEDNOGLASNO 

 

 



10. Prijedlog Odluke o izmjeni Odluke o osnivanju Savjeta mladih Općine Murter-
Kornati 

 

Predlagatelj akta: Načelnik Općine Murter-Kornati 
Izvjestitelj: Melanija Turčinov Rameša, Pročelnica JUO Općine Murter-Kornati 
 

Melanija T. Rameša: odluka se mijenja na način da se u članku 7. broj „5“ zamjenjuje se brojem „7“. tj. 

da se broj članova izmjeni na način da umjesto 5 bude 7 članova. Odluka stupa na snagu prvi dan od 

objave u Službenom glasniku, budući da nakon nje slijedi Odluka objavi poziva za isticanje kandidatura 

za članove i zamjenike članova Savjeta mladih Općine Murter-Kornati.  

 Prijedlog Odluke o izmjeni Odluke o osnivanju Savjeta mladih Općine Murter-Kornati  
PRIHVAĆEN JE JEDNOGLASNO  

 

11. Prijedlog Odluke o objavi javnog poziva za isticanje kandidatura za članove i 
zamjenike članova Savjeta mladih Općine Murter-Kornati 

 

Predlagatelj akta: Načelnik Općine Murter-Kornati 
Izvjestitelj: Melanija Turčinov Rameša, Pročelnica JUO Općine Murter-Kornati 
 

Melanija T. Rameša: budući je mandat članova Savjeta mladih istekao na temelju čl. 10 st. 2. Zakona o 

savjetovanju mladih potrebno je objaviti javni poziv za izbor novih članova Savjeta mladih. Ono je 

savjetodavno tijelo općine koje promiče interese mladih na lokalnoj razini. To su osobe sa 

prebivalištem ili boravištem na području naše općine  koji u trenutku podnošenja kandidature za 

članstva imaju navršenih od 15-30 godina. Nakon donošenja odluke biti će istaknuto na web stranici 

poziv sa rokom prijave od 15 dana. Nakon toga odbor provjerava pravovaljanost kandidatura i dostavlja 

izvješće općinskom vijeću. Vijeće na pravoj sjednici raspravlja o izvješću o provjeri uvjeta sa popisa i 

tajnim glasovanjem izabire članove.   

 Prijedlog Odluke o objavi javnog poziva za isticanje kandidatura za članove i zamjenike članova 
Savjeta mladih Općine Murter-Kornati PRIHVAĆEN JE JEDNOGLASNO 

 

12. Prijedlog Odluke o raspisivanju izbora za izbor članova vijeća mjesnog odbora na području 
Općine Murter-Kornati 

 

Predlagatelj akta: Načelnik Općine Murter-Kornati 

Izvjestitelj: Melanija Turčinov Rameša, Pročelnica JUO Općine Murter-Kornati 

Pravna osnova: Odluka o izboru  članova vijeća mjesnih odbora na području Općine Murter-Kornati 

(„Službeni glasnik Općine Murter-Kornati“, broj 4/18, 3/20)  

Sudionici rasprave: Ivana Šimat, Daniel Ježina 



Melanija T. Rameša: budući da je mandat istekao potrebno je raspisati izbore za članove mjesnog 

odbora. Izbori se raspisuju odlukom općinskog vijeća. Izbori bi se trebali održati u periodu od 25. 6. do 

25.7. . mi smo našli sredinu da to bude 10. srpnja. U prilogu odluke je hologram događanja koji 

prethode. 

Ivana Šimat: kako će se odvijat izbori, da li u Murteru ili.. 

Melanija T. Rameša: prošli izbori su se održavali u prostorijama knjižnice.  

Daniel Ježina: da li je moguće da brod „Lavsa“ napravi đir kroz Kornate na taj dan? 

Toni Turčinov: može „Lavsa“ odvesti ljude, a fiksirati ga negdje gdje je jednostavnije.  

 Prijedlog Odluke o raspisivanju izbora za izbor članova vijeća mjesnog odbora na području 
Općine Murter-Kornati PRIHVAĆEN JE JEDNOGLASNO 

 

12. Prijedlog Rješenja o izmjeni Rješenja o imenovanju Odbora za dodjelu javnih 
priznanja 

 

Predlagatelj akta: Načelnik Općine Murter-Kornati 

Izvjestitelj: Načelnik Općine Murter-Kornati 

Pravna osnova: Odluke o radnim tijelima Općinskog vijeća Općine Murter- Kornati („Službeni glasnik 

Općine Murter-Kornati“ broj 1/17, 3/17-ispravak) 

Melanija T. Rameša: kako je jedan član odbora nažalost preminuo potrebno je imenovati novog člana. 

Odbor broji 5.članova od čega zamjenik i predsjednik se boraju iz redova vijećnika, a ostali članovi mogu 

se birati iz reda vijećnika te uspješnih gospodarstvenika, umjetnika i drugih javnih djelatnika iz područja 

kulture, znanosti i drugih djelatnosti. Načelnik predlaže imenovanje g. Eda Jurage koji je dobitnik 

plakete Općine za razvoj društvenih odnosa i socijalne skrbi, dugi niz godina sudjelovao u radu 

Općinskog vijeća te bio i Predsjednik, ravnatelj škole OŠ Murterski škoji, učitelj hrvatskog jezika i 

knjižničar, autor knjige Rječnik govora otoka Murterskog itd. 

 

 Prijedlog Rješenja o izmjeni Rješenja o imenovanju Odbora za dodjelu javnih priznanja 
PRIHVAĆEN JE JEDNOGLASNO 

 

13. Prijedlog Izmjena i dopuna Programa gradnje nove vodovodne mreže u 2022. 
godini 

 

Predlagatelj akta: Načelnik Općine Murter-Kornati 
Izvjestitelj: Melanija Turčinov Rameša, Pročelnica JUO Općine Murter-Kornati 
Pravna osnova: Odluka o naknadi za razvoj („Službeni glasnik Općine Murter-Kornati“, broj 6/18)  
Sudionici rasprave: Krešimir Mudronja, Toni Turčinov, Ante Turčinov, Ivana Šimat 

Melanija T. Rameša: vijeće je na 6. sjednici odnio program gradnje nove vodovodne mreže koja se 

mijenja iz razloga što se u sam program unosi ulica Murterskih brašćin (odvojak). Riječ je o iznosu od 



150.000 kuna. To je građevinsko područje bez vodovodne mreže. Druga izmjena se odnosi na ulicu 

Podvrške do sanitarnog čvora. Tu se iznos povećao na 500.000 kuna. Tu je potrebno izvesti mrežu preko 

ulice Lajci za nekih 500 metara. Vodovod da bi radio mora imati ovaj plan. Nakon ovog ide izrada 

troškovnika. 

Krešimir Mudronja: kakva je situacija sa gradnjom sanitarnih čvorova? 

Toni Turčinov: sanitarni čvorovi spadaju pod jednostavne građevine i mi ih možemo graditi.  

 Prijedlog Izmjena i dopuna Programa gradnje nove vodovodne mreže u 2022. godini 
PRIHVAĆEN JE JEDNOGLASNO 

 

14. Prijedlog Odluke o komunalnoj infrastrukturi Općine Murter-Kornati i njezinom 
pravnom statusu – parkiralište 

 

Predlagatelj akta: Načelnik Općine Murter-Kornati 

Izvjestitelj: Melanija Turčinov Rameša, Pročelnica JUO Općine Murter-Kornati 

Pravna osnova: Zakon o komunalnom gospodarstvu („Narodne novine“, broj 68/18, 110/18, 32/20) na 

snazi od 04.08.2018. 

Sudionici rasprave: Jure Mudronja, Krešimir Mudronja, Ante Turčinov 

Melanija T. Rameša: Cilj donošenja ove odluke je , Izrada Geodetskog elaborata izvedenog stanja 
komunalne infrastrukture, Evidentiranje komunalne infrastrukture na kojoj djelatnost obavlja 
komunalno društvo Murtela d.o.o. , Upis javnog dobra u općoj upotrebi. Poslala sam vam skice. 
Upisana je općina Murter, državna imovina. Obrazloženju se prilaže objašnjenje geodetskog elaborata 
izvedenog stanja komunalne infrastrukture izdanog od DGU. Prilažu se izvadci iz Elaborata u izradi - 
Odgovorna osoba za obavljanje stručnih geodetskih poslova: Dukovac Tihana. Predložena odluka je 
potrebna za dovršetak elaborata budući čini njegov sastavni dio. Po izradi elaborat se ovjerava, biti će 
na javnom uvidu, a potom se dostavlja DGU – ZK Odjel – DGU na provedbu. 

  

 Prijedlog Odluke o komunalnoj infrastrukturi Općine Murter-Kornati i njezinom pravnom 
statusu – parkiralište PRIHVAĆEN JE JEDNOGLASNO 

 

15. Prijedlog Zaključka o utvrđivanju prijedloga za imenovanje mrtvozornika za 
područje Općine Murter-Kornati 

 

Predlagatelj akta: Načelnik Općine Murter-Kornati 
Izvjestitelj: Melanija Turčinov Rameša, pročelnica JUO Općine Murter-Kornati   
 

Melanija T. Rameša: Člankom 230. stavkom 1. Zakona o zdravstvenoj zaštiti propisano je da 
predstavničko tijelo jedinice područne (regionalne) samouprave na prijedlog općinskih odnosno 
gradskih vijeća imenuje potreban broj doktora medicine odnosno drugih zdravstvenih radnika koji 
utvrđuju nastup smrti, vrijeme i uzrok smrti osoba umrlih izvan zdravstvene ustanove. 
Kako je jedan od dva imenovana mrtvozornika za područje Općine Murter-Kornati, Vojana Labura-Tolo, 
dr. med., zatražila razrješenje od dužnosti mrtvozornika za područje Općine Murter-Kornati potrebno 



je predložiti Županijskoj skupštini  Šibensko-kninske županije imenovanje novog mrtvozornika za 
područje Općine Murter-Kornati. 
Iz tog razloga predlaže se Općinskom vijeću usvajanje prijedloga Zaključka o utvrđivanju prijedloga za 
imenovanje mrtvozornika za područje Općine Murter-Kornati.  
 

 Prijedlog Zaključka o utvrđivanju prijedloga za imenovanje mrtvozornika za područje Općine 
Murter-Kornati PRIHVAĆEN JE JEDNOGLANO 

 

16. Prijedlog Odluke o ukidanju statusa javnog dobra u općoj uporabi  za dio kat. čest. 
2540/11 K.O. Murter Betina – Josip Sladić 

 

Predlagatelj akta: Načelnik Općine Murter-Kornati 

Izvjestitelj: Melanija Turčinov Rameša, Pročelnica JUO Općine Murter-Kornati 

Pravna osnova: Zakon o komunalnom gospodarstvu („Narodne novine“, broj 68/18, 110/18, 32/20)  

Melanija T. Rameša: radi se o k.č. 2540/11 K.O. Murter Betina i to 19 m2, koje se nalaze u nastavku 
nekretnine koja je u vlasništvu podnositelja prijedloga. A stranka je vlasnik za cijelo čestice zgrade 
620/1 k.o. Murter-Betina koja u naravni predstavlja kuću u Lilesovoj ulici u Murteru br. 22. U 
posjedovnom listu navedena je  Državna imovina, Općina Murter. 
U zemljišnim knjigama kat. čest. 2540/11 označena je kao HRAMINA, u popisu I javnog dobra. 
 

 Prijedlog Odluke o ukidanju statusa javnog dobra u općoj uporabi  za dio kat. čest. 2540/11 K.O. 
Murter Betina – Josip Sladić –PRIHVAĆEN JE JEDNOGLASNO 

 

Sjednica Općinskog vijeća završena je u 16,00 sati. 

 

 

Zapisničar:         Predsjednik: 

Vesna Juran         Krešimir Mudronja 

 


